
Referat bestyrelsesmøde Kreds III ØST 

Den 23. august 2016 i Høje Taastrup 

 

1. Velkomst 

Formanden bød velkommen. Der var afbud fra Kim Møllmann, Jan Erik Dahl, Jan H. 

Magnusson, Jette Quaade, Henrik Møller. En særlig velkomst til det nye KB‐medlem fra 

Maribo/Nørre‐Alslev, Hans Henrik Olsen. 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. Under dette punkt drøftede bestyrelsen Jørn’s artikel med FSR fra 

Politiken. 

3. Gennemgang af dagsorden og materiale til HB møde den 24. august 2016.  

Der blev gennemgået følgende punkter fra HB‐dagsordenen: 

Tillægsforhandlinger(proces) Det er her vigtigt at understrege, at man skal have haft en 

lønsamtale med sin funktionsleder for at komme i betragtning til tillæg – det gælder specifikt 

for Indsats og Inddrivelse som er i gang med/skal i gang med tillægsforhandlinger. Øvrige 

forretningsområder er færdige. 

Finanslovsforslag 2017 Kort drøftet hvad det evt. får af konsekvenser for SKAT. KB‐mødet blev 

afholdt før Skatteministeren fremlagde sin ”Investeringsplan for SKAT”. 

4. Temamøde 2016  

 

Det blev aftalt at temamøde afholdes 5. – 6. december 2016. Nærmere detaljer omkring 

mødet aftales senere.  

 

Vi lavede en hurtig Brain‐Storming, et spadestik dybere, for at finde frem til emner for 

temamødet: 

‐ Samarbejde i kredsen, forhold til svære sager, eksempelvis personsager. 

‐ Stress, vold, mobning. 

‐ Samarbejde med arbejdsmiljørepræsentanter, snitflader mellem 

sikkerhedsrepræsentanter og TR. 

‐ ”Nærhedsprincippet”, kommunikation med medlemmerne og erfaringsudveksling. 

‐ Forventninger til HB/forbundet/forbundsformanden. 

Det bliver senere besluttet hvilke emner der skal have særlig fokus på temamødet. 

 

5. DTS’ internetside, sparskatten.dk 



Kredsens medlemmer kom med forslag til rettelser/opdatering af sparskatten.dk mm. 

Sparskatten.dk er efterfølgende ”sat på vent”, på grund af skatteministerens udspil om 

”genopretningen af SKAT”. 

 

6. Meddelelser fra Valgenheder samt forretningsområder. 

 

Nyt fra Frederikssund: 

Intet nyt, udover at Skatteministeren kommer den 5 september. 

 

Nyt fra Maribo: 

Det kan konstateres der er stille og roligt på Sydhavsøerne bortset fra følgende meddelelser: 
‐ En kollega stopper i Nr. Alslev med udgangen af august. 
‐ Jeg skal på det årlige besøg i Nr. Alslev den 5‐9‐16. 
‐ Elev bliver udlært her i Maribo, venter på om evt. ansættelse i ejendomsvurderingen 
‐ Pr. 1‐9‐16 ny jurist i FFF6 

 

Nyt fra Høje‐Taastrup: 

Det har været en forholdsvis stille periode som mest har budt på personalemæssige 

ændringer. 

 

Vi har mistet en kollega og en kollega har fået bevilget plejeorlov. 5 er gået på pension. Vi 

havde 5 jubilæer den 1.8.2016. 

 

Vi har også fået nye medlemmer på adressen som bl.a. er kommet fra Køge og København. 

 

Fortsat fokus på evt. udflytning af medarbejdere fra Motor og Udland. Senest nyt er at der ud 

af 20 stillinger i Aalborg er besat 15 stillinger så her mangler opfyldning med 5. Vi håber fortsat 

på at færrest mulig/ingen skal flytte.  

 

Nyt fra Holbæk: 

Intet nyt udover at alle medarbejdere i Holbæk er blevet orienteret om, at Holbæk lukker pr. 

31.03.17.  

Der har været en trusselssag i Holbæk som er fulgt op af politianmeldelse.  

En 40 års jubilar og en 25 års jubilar har der været i august. 

 

Nyt fra Roskilde: 

Der kommer ca 175 kursister på adressen ifm. kurser i Retskraftighedsvurdering i den 

kommende tid.  

Roskilde har fejret 2 jubilæer i august, og 1 medlem er gået på pension. 

 



Nyt fra Korsør: 

1 har fået sit drømmejob hos Københavns Politi og en anden i samme enhed er stoppet.  

 

Nyt fra Køge: 

Der har under en udgående kontrol, desværre været en trusselsag, der er anmeldt til politiet.   

 

Nyt fra Næstved: 

Vi er stadig lidt ferieramte.  

Vi har 4 langtidssyge (heraf 2 DTS’ere) og en deltidssyg. Alle i Personrestancer. Der har været 

et enkelt jubilæum. 

 

En stilling i kundeservice er blevet besat med en medarbejder, der blev tvangsflyttet til Høje‐

Taastrup, med udsigt til at ryge til Jylland. Hun bliver DTS’er næste år. 

 

Ole Lauritzen troede han skulle tilbage til sin enhed PR i Næstved, efter endt funktion i 

Østbanegade men i 11. time blev han flyttet til Roskilde i stedet. Nu mangler vi en 

funktionsleder og Jeanne Blum klarer 2 enheder. (Ved udsendelse af referatet er Anders 

Hillerup udpeget som fg funktionsleder i Oles stilling).  

 

NYT fra Inddrivelse: 

 

Nu går vi i gang med Tillæg 2016. Har bedt medlemmerne indtrængende om at holde 

lønsamtale, uanset de ikke synes, de gør andet end alle andre, fordi ledelsen ikke har i sinde at 

gå med til tillæg til medarbejdere, der ikke har holdt lønsamtale. Vi har aftalt 35% som varige 

tillæg og resten som engangs. Pr. 1. april 2016. Der er ikke aftalt tillægsstørrelser 

 

Ifm. MUS/lønsamtale skal vi kompetenceregistrere i lighed med Indsats. 

 

Skal til uformelt dialogmøde med Lizzi Jakobsen den 29.08.16. Lizzi udsender informationsmail 

hver anden uge. 

 

Vi har retskraftvurderet 394.000 fordringer, hvoraf kun 4.900 er ”parkeret” og kun 10.000 er 

dømt forældede. Der er pt. modregnet 2,6 mia. kr., men der resterer mange overskydende 

skatter, som skal udbetales inden udgangen af august måned. Vi kunne vælge at 

retskraftvurdere dem og udbetale for sent med rentegodtgørelse, men man vælger at 

modregne i ”hvide fordringer” og udbetale resten. 

 

Der tidsmåles på retskraftvurderingsopgaven, men der er enorme udsving i tiden. Man er nået 

frem til gennemsnitlig 4 minutter !!! Det tager længere tid at åbne EFI. Alle fordringer, der er 

ældre end 3 år tager laaaang tid. Der kan dog være nogle forklaringer…….. 

 

Vi venter spændt på Finanslovsforslaget i næste uge, og så skal der organiseres inddrivelse! 



 

Der ansættes fortsat til Inddrivelse, primært i Jylland. Meget foregår ved almindelig opslag 

osv., men når der skal masseansættes, kører vi assessment. Der er assessment den 15. 

september i Grenå og 6. oktober i Herning. Lene deltager. 

 

 

7. Meddelelser fra formanden 

Kredsen drøftede Jørns artikel med FSR fra Politiken, herunder at vi i kredsen ikke ønsker 

myndighedsafgivelse/afgivelse af opgaver ud til private revisorer.  

 

8. Eventuelt 

Intet. 

9. Næste møde – 21. september 2016 i Køge. 

 

 

Referent: Christina Hammarberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


